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PROTOKÓŁ NR 61/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 
z dnia 27 lutego 2020 r. 

 
 

W dniu 27 lutego 2020 r. o godz. 8.30 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  
rozpoczęło się LVI posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – członek Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik 
Powiatu oraz pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął LXI  posiedzenie Zarządu stwierdzając, 
iż  w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 
 
1. Powrót do wniosku firmy KANROD Dariusz Dorna z Wielenia o udzielenie zaliczki zgodnie  

z umową na realizację  inwestycji - budowy sali gimnastycznej przy LO w Czarnkowie – 
spotkanie z wykonawcą w tej sprawie. 

2. Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie bieżącej sytuacji w jednostce                    
i podjęcie uchwały w sprawie dalszego zatrudnienia na stanowisku dyrektora ZDP                                
w Czarnkowie. 

3. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) prośba dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach o partycypowanie w kosztach 
zakupu samochodu ze środków PFRON, 

2) ponowna prośba Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o środki na doposażenie 
stanowisk egzaminacyjnych w zawodach technik informatyk i technik budownictwa. 

4. Wniosek Komisji Oświaty, Kultury i Sportu dotyczący Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach. 

5. Prośba Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wymianę ogrodzenia 
przy budynku jednostki. 

6. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.  

7. Sprawy różne. 

  Proponowany porządek posiedzenia, wraz z poprawką, został przez członków Zarządu 
przyjęty i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
 
Ad.1 

Powrót do wniosku firmy KANROD Dariusz Dorna z Wielenia o udzielenie zaliczki zgodnie                         
z umową na realizację  inwestycji - budowy sali gimnastycznej przy LO w Czarnkowie – spotkanie               
z wykonawcą w tej sprawie. 

Zarząd powrócił do analizy wniosku (zał. nr 3) o wypłatę zaliczki zgodnie z zapisami 
umowy dotyczącej budowy sali gimnastycznej wraz z zapleczem sanitarno-higienicznym oraz 
termomodernizacją i remontem przyległego do niej budynku dydaktycznego LO im. Janka                               
z Czarnkowa w Czarnkowie, złożonym przez wykonawcę robót – firmą KANROD Dariusz Dorna 
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z Wielenia. Wykonawca w swoim wniosku informuje, iż poprzednia zaliczka, udzielona dnia 
13.12.2019 r. w kwocie 2.411.643,74 zł została rozliczona na podstawie protokołu odbioru 
wykonywania robót, co potwierdził na poprzednim posiedzeniu Naczelnik Wydziału Inwestycji                     
i Zamówień Publicznych. Obecnie wszystkie prace wykonywane są przez wykonawcę 
samodzielnie, jednak w dniu 04.02.2020 r. podpisana została umowa z podwykonawcą, firma ta nie 
rozpoczęła jeszcze wykonywania prac przy realizacji inwestycji. 
Zgodnie z zapisami  umowy, wykonawca ma prawo do wypłaty zaliczki również w roku 2020 r. do 
kwoty 2,5 mln zł, co uczynił. Zarząd przed podjęciem decyzji postanowił jednak spotkać się w dniu 
dzisiejszym z wykonawcą  w sprawie zabezpieczenia w/w zaliczki w formie robót już wykonanych 
bądź będących w trakcie realizacji. Są to pieniądze publiczne, należy je wydawać zgodnie                            
z prawem. Po dyskusji, po zapoznaniu się z opinią prawną w tym zakresie - zał. nr 3A, strony 
zgonie ustaliły, że wykonawca przed udzieleniem zaliczki wniesie zabezpieczenie jej udzielenia                              
w wysokości 10% wartości wnioskowanej. Zaliczka stanowić będzie pokrycie kosztów 
wykonanych i przygotowanych do odbioru robót. W tym zakresie sporządzony zostanie anex do 
umowy obecnie obowiązującej.  

Ad.2 

Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie bieżącej sytuacji                                
w jednostce i podjęcie uchwały w sprawie dalszego zatrudnienia na stanowisku dyrektora ZDP                                
w Czarnkowie. 

 Zarząd spotkał się z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, który 
przedstawił harmonogram prac jednostki w celu realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych 
zaplanowanych w budżecie jednostki w 2020 roku, zadania planowane w zakresie przebudowy                    
i remontu dróg i chodników przy drogach powiatowych w 2020 roku.  Przedłożony harmonogram 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Planowane zadania to m.in.: remont nawierzchni masą asfaltową na gorąco – 4 cm; remont 
nawierzchni masą asfaltową na gorąco z frezowaniem nawierzchni; remont nawierzchni dróg – 
powierzchniowe utrwalenie bitumiczną emulsją i grysem; przebudowa drogi powiatowej nr 1209P 
ul. Gdańska w m. Czarnków (dokumentacja ); rozbudowa drogi – budowa chodnika przy drodze 
powiatowej nr 1209 w m. Romanowo Dolne ( dokumentacja ); przebudowa drogi – przebudowa 
chodnika przy drodze powiatowej nr 1346P w m. Prusinowo; remont drogi powiatowej nr 1338P 
na odcinku Wieleń-Mężyk II etap; przebudowa drogi – budowa chodnika przy drodze powiatowej 
nr 1321P w m. Dzierżązno Wielkie ( dokumentacja ); przebudowa drogi – budowa chodnika przy 
drodze powiatowej nr 1335P w m. Połajewo; przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej                        
nr 1337P w m. Mężyk. W budżecie jednostki na 2020 rok zaplanowano również: zakup samochodu 
osobowo-ciężarowego na potrzeby Obwodu Drogowego w Trzciance; ścinkę poboczy przy 
drogach powiatowych; remont przepustów pod drogami; remont zatoki autobusowej przy drodze nr 
1327P w m. Łomnica; wykonanie przeglądu 5-letniego w Obwodzie w Wieleniu; zakup ciągnika 
na potrzeby Odwodu Drogowego w Wieleniu; zimowe utrzymanie dróg powiatowych w sezonie 
2020-2021.  

Dyrektor zasygnalizował, że jest po wstępnej rozmowie z z-cą Burmistrza Wielenia,                             
z której wynika, że Gmina zamiast zadania w Dzierżążnie Wielkim, w roku bieżącym chciałaby 
dokończyć zadanie w Dębogórze – trzeci odcinek chodnika, co zamknęłoby całe zadnie. Kosztorys 
inwestorski zadania to ok. 170 tys. zł. Na ten moment jest to tylko wstępna propozycja.  

 Dalej Starosta prosił Zarząd o podjęcie uchwały w sprawie zatrudnienia dyrektora Zarządu 
Dróg Powiatowych w Czarnkowie, w której z dniem 1 marca 2020 r. zatrudnia się Pana Grzegorza 
Kaźmierczaka na stanowisko dyrektora ZDP w Czarnkowie na podstawie umowy o pracę na czas 
nieokreślony. Za koniecznością podjęcia proponowanej uchwały przemawia fakt, że w miesiącu 
lutym 2019 r. przeprowadzony został nabór na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze – 
dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, w wyniku którego na stanowisko to wybrany 
został Pan Grzegorz Kaźmierczak. Zgodnie z uchwałą Nr 31/2029 Zarządu Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego z dnia 14 lutego 2019 r., pierwsza umowa o pracę z wybranym kandydatem,  
zawarta została na czas określony, tj. od dnia 18 lutego 2019 r. do dnia 29 lutego 2020 r.                               
W związku z upływem terminowej umowy, Starosta zaproponował, aby kontynuowano dalszą 
współpracę z Panem Grzegorzem Kaźmierczakiem poprzez zatrudnienie go na stanowisku 
dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie na czas nieokreślony.  
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Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu:  

- 5 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  
W związku z tym Uchwała Nr 182/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.     
  W związku z powyższym Starosta pogratulował Panu Grzegorzowi Kaźmierczakowi 
dalszego zatrudnienia z nadzieją, że współpraca pomiędzy dyrektorem a Zarządem Powiatu nadal 
będzie się dobrze układała.  

 Dyrektor ZDP podziękował Zarządowi Powiatu za podjętą decyzję.  

Ad.3 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) prośba dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach o partycypowanie w kosztach 
zakupu samochodu ze środków PFRON, 

Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 6 ) dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach                        
o partycypowanie w kosztach zakupu samochodu ze środków PFRON, w ramach „Programu 
wyrównywania różnic między regionami III". Pozyskany bus umożliwi uczniom szersze 
uczestnictwo między innymi w zawodach sportowych, ale przede wszystkim włączenie się 
społeczności szkolnej w różnego rodzaju działalność kulturalną, turystyczno-krajoznawczą oraz 
edukacyjną. Wg. Pani dyrektor takie działania dodatkowo poszerzą ofertę zajęć szkoły i korzystnie 
wpłyną na integrację osób niepełnosprawnych ze społeczeństwem. Koszt realizacji projektu to                         
130 tys. zł, z czego wkład własny wynosi 52 tys. zł. Dlatego też Pani dyrektor prosiła Zarząd                                
o rozważenie możliwości partycypowania powiatu w przedstawionym projekcie i pokrycie kwoty 
wkładu własnego.  

Zarząd odniósł się pozytywnie do złożonego wniosku, jednocześnie wyraził zgodę na 
zabezpieczenie środków finansowych, które będą przypisane do budżetu szkoły jako wkład własny, 
w momencie otrzymania potwierdzenia z PFRON o pozyskaniu pozostałej części środków 
zewnętrznych na realizację zakupu samochodu.  

2) ponowna prośba Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o środki na doposażenie 
stanowisk egzaminacyjnych w zawodach technik informatyk i technik budownictwa. 

Zarząd powrócił do tematu przyznania dodatkowych środków na doposażenie stanowisk 
egzaminacyjnych w sprzęt spełniający nowe wymagania wskazane przez Centralną Komisję 
Egzaminacyjną w zawodach technik informatyk i technik budownictwa. 

Po analizie tematu w dniu dzisiejszym Zarząd pozytywnie ustosunkował się do prośby 
dyrekcji szkoły o sfinansowanie kosztów doposażenia stanowisk w zawodzie technik informatyk 
na kwotę 8 786 zł. Jednakże w związku z faktem, iż w chwili obecnej Powiat nie posiada wolnych 
środków finansowych, którymi mógłby wesprzeć działania szkoły, zwrócił się do dyrektora ZST                           
o podjęcie stosownych działań w ramach własnego budżetu. Przypisanie środków przez Powiat 
nastąpi przy pierwszej regulacji braków związanych z bieżącym utrzymaniem szkół i placówek 
oświatowych, która będzie miała miejsce w I półroczu br. 

Kwestia doposażenia stanowisk dla kwalifikacji w zawodzie technik budownictwa została 
natomiast uzgodniona podczas spotkania, jakie odbyło się w Wydziale Edukacji Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie, w którym udział wzięli Naczelnik Wydziału Edukacji, dyrektorzy 
Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie i Zespołu Szkół w Czarnkowie oraz 
przedstawiciel Zespołu Szkół Technicznych.  
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Ad.4 

Wniosek Komisji Oświaty, Kultury i Sportu dotyczący Zespołu Szkół Specjalnych                                  
w Gębicach. 

 Zarząd zapoznał się z wnioskiem ( zał. nr 7 ) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
wypracowanym na posiedzeniu w dniu 18 lutego br, podczas wizytowania Zespołu Szkół 
Specjalnych w Gębicach. W wyniku analizy tematyki związanej z edukacją specjalną, Komisja 
postanowiła rekomendować rozwiązanie, polegające na wyłączeniu ze struktur szkoły, specjalnej 
edukacji dzieci i młodzieży z upośledzeniem umysłowym w stopniu lekkim na rzecz szkół 
macierzystych. 

Wniosek przekazano do Wydziału Edukacji w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie.  

Ad.5 

Prośba Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wymianę ogrodzenia przy 
budynku jednostki. 

 Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 8 ) dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy                                         
w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wymianę ogrodzenia przy budynku jednostki od strony                  
ul. Orłowskiego w Czarnkowie w ramach posiadanych środków budżetowych. Udział w kosztach 
remontowych proporcjonalnie  ( 35%) ponosił będzie Sąd Rejonowy w Trzciance, mieszczący się 
w tym samym budynku.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie.  

Ad.6 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

  Zarząd przyjął protokoły z dwóch poprzednich posiedzeń, tj. z dnia 13 lutego 2020 r.                    
i z dnia 27 lutego 2020 r., nie wnosząc żadnych uwag.  

Ad.7 

Sprawy różne. 

  Spraw innych niż ujęte w porządku posiedzenia nie poruszano.  

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 27 lutego 2020 r. 
zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 05 marca                       
2020 r. 

 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  

                                                                       Podpisy członków Zarządu  

 

                                                                       Feliks Łaszcz ....................................................    

                                                                        Sławomir Kryger  ………………………………. 

                                                                           Włodzimierz Ignasiński ………………………...                                                                              

                                                                               Waldemar Pawłowski ……………………..…… 

                                                                               Jan Pertek ……………………………………..... 

                                                                        


